



Centre
Culturel
Canadien
Paris

Canadian
Cultural
Centre
Paris

50
ANS
YEARS

DE CULTURE
CANADIENNE
EN FRANCE

1970 – 2020

OF CANADIAN
CULTURE
IN FRANCE

CONCERT / CONCERT

Emie R Roussel Trio

Mardi / Tuesday 10.03

Réservation / Booking



photo © Jean-Pierre Dubé

CONCERT / CONCERT



Centre
Culturel
Canadien
Paris

Canadian
Cultural
Centre
Paris

Emie R Roussel Trio

Mardi / Tuesday 10.03
20:00

Le Emie R Roussel Trio s'impose comme un incontournable de la scène jazz canadienne et connaît depuis 2010, une ascension fulgurante.

Formé de Emie R Roussel au piano (Révélation Radio-Canada Jazz 2014-2015), Nicolas Bédard à la basse et Dominic Cloutier à la batterie, le trio livre avec une fougue et une chimie indiscutable un jazz créatif et envoûtant. Durant les dernières années, le Trio a eu le privilège de présenter sa musique dans onze pays sur quatre continents.

Le Emie R Roussel Trio a été l'un des huit groupes hors Europe sélectionnés pour le *Overseas Night* dans le cadre du prestigieux festival *JAZZAHEAD! 2019* à Brême en Allemagne.

The Emie R Roussel Trio is a major player on the current Canadian jazz scene and enjoys a dazzling rise since 2010.

Made up of Emie R Roussel on the piano (*Révélation Radio-Canada Jazz 2014-2015*), Nicolas Bédard on bass and Dominic Cloutier on drums, the trio delivers a creative and captivating jazz with high energy and chemistry. In the past few years, the Trio has had the privilege of presenting its music in eleven countries on four continents.

The Emie R Roussel Trio was one of eight groups from outside Europe selected for the *Overseas Night* as part of the prestigious *JAZZAHEAD! 2019* festival in Bremen, Germany.

50 ANS YEARS

DE CULTURE
CANADIENNE
EN FRANCE

1970 - 2020

OF CANADIAN
CULTURE
IN FRANCE

Plus d'infos / Further information : www.emierroussel.com

Entrée libre sur réservation dans la limite des places disponibles.

Réservation sur notre site internet www.canada-culture.org

Booking is subject to availability. Book on our website www.canada-culture.org

T : +33 (0)1 44 43 21 90
www.canada-culture.org

130, rue du Faubourg Saint-Honoré
F-75008 Paris